
Odpovědi Ivety Sládkové (39 let, liteňská rodačka žijící   v     Bělči, aktuálně aktivní 
členka Občanského sdružení Tilia Liteň)

1. Půjdete volit? Je to pro Vás důležité?
Ano
2. Proč jste si vybral(a) obec Liteň/Běleč/Vlence/Leč k bydlení?
Dům a pozemek po babičce - dědictví
3. Myslíte si, že je obec Liteň /Běleč/Vlence/Leč něčím výjimečná? (pokud ano, 
čím)
-
4. Jak si představujete, že by měli zastupitelé a starosta obce pracovat?
Nebát se nových a modernějších metod vedení OÚ
5. Chtěl(a) byste dělat starostu(tku)?
Ne
6. Upřednostňujete starostu starousedlíka nebo nově přistěhovalého?
Nezáleží mi na tom odkud je, ale jaký je.
7. Co považujete za nejdůležitější úkol nového vedení obce?
Myslet i na přilehlé obce z hlediska rozvoje a vzhledu obce (Běleč)
8. Kterou oblast z níže uvedených byste považovali za nejdůležitější?
- Doprava (častější nebo pravidelné intervaly jízd lokálky nebo autobusu)
- Výstavba kanalizace a čističky odpadních vod
- Větší propagace obce
- Efektivnější hospodaření obce s volnými kapacitami a prostory
- Cyklostezka
- Větší využívání dotací k zvelebení obce
- Jiné – efektivnější hospodaření obce s volnými kapacitami a prostory, větší 
využívání dotací k zvelebení obce

9. Jste ochoten/na se zapojit popř. pomoci obci - jakoukoli formou (brigádou, 
poradenstvím atd.)?
Ano
10. Co byste v naší obci vylepšil(a) nebo změnil(a)?
Oprava klubovny a hřiště pro děti (Běleč), prořezání stromů a křoví okolo silnice v 
obci Běleč, lepší komunikace a spolupráce mezi spoluobčany Bělče


